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§ 1 

 

Inledning 

Ordföranden Richard Lundberg hälsar alla välkomna till dagens sammanträde och 

vänder sig särskilt till Catrine Hagelborg, som kommer att efterträda Lotta Trevett som 

ledamot i styrelsen som representant för Arbetsförmedlingen. 

_____________________________  

 

 

§ 2 

  

Fastställande av dagordning 

Styrelsen beslutar 

 

att fastställa den utsända dagordningen.   

_____________________________ 

 

 

§ 3 

 

Föregående protokoll från styrelse och förmöte 

Styrelsen beslutar 

  

att lägga föregående protokoll från styrelsen och förmötet till handlingarna. 

_____________________________ 

 

 

§ 4 

 

Dialog med socialförvaltningen om medel för föreningsaktiviteter 

Vid sammanträdet den 30 november 2021, § 62 beslöt styrelsen att bevilja medel för 

en process med namnet Omtanke Helsingborg, men samtidigt uppdra åt förbundschef 

Ragnar Mattsson att föra en dialog med socialförvaltningen i syfte att säkerställa att 

tillräckliga medel avsatts för föreningsaktiviteter. Ragnar Mattsson har varit i kontakt 

med socialdirektör Emelie Erixon, som meddelat att förvaltningen har övervägt 

behovet av medel för föreningsaktiviteter och har egna medel att använda för detta 

ändamål.  
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Socialdirektör Emelie Erixon och kvalitetschef Gunilla Christiansson deltar i sam-

manträdet och redogör för förvaltningens syn på de medel som finns avsatta för före-

ningsaktiviteter. Dessa medel ska finnas kvar även efter processens implementering 

för att garantera en fortsatt föreningsmedverkan.  

 

Ordföranden tackar för socialförvaltningens klargöranden om medel för föreningsmed-

verkan. Styrelsen har möjlighet att uppmärksamma föreningsaktiviteterna i den upp-

följning som görs av processens arbete. 

____________________________  

 

 

§ 5 

 

Attestordning för år 2022  

Styrelsen beslutar för år 2022 

 

att ge förbundschef Ragnar Mattsson rätt att göra inköp/träffa avtal om varor och 

tjänster för belopp upp till fyra basbelopp, 

 

att ge ordföranden med vice ordföranden som ersättare rätt att göra inköp/träffa avtal 

om varor och tjänster för belopp som överstiger fyra basbelopp, 

 

att utse förbundschef Ragnar Mattsson till beslutsattestant för belopp upp till fyra 

prisbelopp med mottagningsattest genom var och en som tjänstgör på förbundets 

kansli, 

 

att utse ordföranden med vice ordföranden som ersättare till beslutsattestant dels för 

belopp som överstiger fyra prisbelopp, dels för kostnader som hänför sig till 

förbundschefen samt 

 

att ge fullmakt åt förbundschef Ragnar Mattsson att med dosa göra utbetalningar av 

Samordningsförbundets medel via Handelsbanken Direkt Företag. 

_____________________________   
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§ 6 

 

Nulägesanalys – offentlig försörjning 

Förbundschef Ragnar Mattsson har sammanställt några data som visar den offentliga 

försörjningen i Helsingborg under år 2020 samt utvecklingen från år 2019. Det finns 

också jämförelser med några andra kommuner. Ragnar Mattsson kommenterar sam-

manställningen, varefter styrelsen ges möjlighet att reflektera över materialet. 

 

Styrelsen beslutar 

 

att lägga sammanställningen till handlingarna. 

_____________________________  

 

  

§ 7  

 

Ansökan om förbundsmedel – Myndighetssamverkan i Helsingborg 

Arbetsförmedlingen ansöker tillsammans med Helsingborgs stad, Försäkringskassan 

och primärvården inom Region Skåne om medel för en process med namnet Myndig-

hetssamverkan i Helsingborg. Syftet är att genom myndighetssamverkan skapa en 

struktur, som är ämnad att korta individens väg mot självförsörjning. Parterna har 

genom en förstudie också identifierat behov av en stärkt samverkan, som är kopplad 

till Uvas, unga som varken arbetar eller studerar.  

 

Processen inleds med en förprocess omfattande nio månader i syfte att ta fram en 

struktur för myndighetssamverkan. Processen leds av en processledare som arbetar 

tillsammans med koordinatorer från respektive myndighet. Koordinatorernas uppdrag 

utgår från den egna verksamheten och de ska ha en bred kompetens inom verksam-

hetsområdet.  Det totala medelsbehovet uppgår till 7 670 000 kronor.  

 

Maria Hällstig från arbetsmarknadsförvaltningen tecknar bakgrunden till ansökan och 

framhåller att syftet med ansökan är att skapa en helsingborgsmodell för en stabil sam-

verkan över tid. Maria Hällstig besvarar också frågor från ledamöterna.  
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Styrelsen beslutar  

 

att bifalla ansökan om en process med namnet Myndighetssamverkan i Helsingborg 

för att skapa en gemensam struktur för myndighetssamverkan för individer som är i 

behov av stöd från flera myndigheter och samplanering av kombinerade insatser för att 

nå eller närma sig egenförsörjning att pågå under tiden 1 april 2022 – 31 december 

2025 samt  

 

att bevilja 7 670 000 kronor i förbundsmedel för hela processperioden.    

_____________________________  

 

 

§ 8 

 

Summering av föregående verksamhetsår  

Enligt styrelsens årshjul ska styrelsen vid det första sammanträdet för året göra en 

summering av det föregående verksamhetsåret. En del i denna summering är den sam-

verkansmätning som styrelsen beslutat genomföra i början av varje år och som riktar 

sig till chefer och medarbetare inom förbundets fyra parter. Förbundschef Ragnar 

Mattsson presenterar samverkansmätningen, som visar att förbundet stärkt sina sam-

ordningsfunktioner.  

 

Styrelsen ges också tillfälle att reflektera över följande tre frågor: 

• Vad har fungerat bäst? 

• Vad har varit svårast? 

• Är Samordningsförbundet där du inför år 2021 förväntade dig att förbundet 

skulle vara vid denna tid? 

 

Sammanfattningsvis konstateras att Samordningsförbundet fungerat bra och att inga 

varningstecken kan skönjas.  

_____________________________   
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§ 9 

 

Arbetsgrupp inom NNS 

Styrelsen har fått en förfrågan om att delta med en representant i en arbetsgrupp inom 

Nätverket för Samordningsförbund (NNS) för att utveckla förbundets verksamhet.  

Förbundschef Ragnar Mattsson har anmält att han är villig att ingå i en sådan arbets-

grupp.  

 

Styrelsen beslutar  

 

att lägga informationen till handlingarna.  

______________________________   

 

 

§ 10 

 

Styrelsens arvoden för år 2022  

Arvodena vid styrelsens sammanträden följer de arvodesregler som gäller för Region 

Skåne. Dessa belopp ändras årligen och utgår från ett grundbelopp, som i år är 77 200 

kronor. Arvodet för ett heldagssammanträde är 2,5 % av grundbeloppet, det vill säga         

1 930 kronor. Arvodet för ett halvdagssammanträde är 1,8 % av grundbeloppet, det 

vill säga 1 390 kronor.  

 

Styrelsen beslutar 

 

att lägga informationen till handlingarna. 

_____________________________  
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§ 11 

 

Avtackning av ledamot 

Ledamoten Lotta Trevett kommer att lämna sin tjänst med pension med februari må-

nads utgång och därmed också sitt uppdrag i styrelsen. Ordföranden Richard Lundberg 

tackar henne för hennes insatser i styrelsen och för det engagemang hon haft i styrelse-

arbetet. Hon kommer att få en gåva av styrelsen, som kommer att överlämnas vid ett 

lämpligt tillfälle. 

Lotta Trevett tackar för sin tid i styrelsen, ett uppdrag som hon med glädje deltagit i.  

_____________________________ 

 

 

§ 12 

 

Utvärdering av förbundschefen  

Styrelsen gör en utvärdering av förbundschefens insatser inför årets löneöversyn. 

_____________________________  

 

 

§ 13 

 

Avslutning 

Ordföranden tackar styrelsen för dagens sammanträde och förklarar sammanträdet 

avslutat. 

______________________________  


